
Bestyrelsesmøde den 30/09-2020.
Deltagere: Elna, Erik, Jan, og Tom. Afbud fra John.

Grønne områder:
Overordnet fortsætter arbejdet med at få saneret de grønne fællesarealer. Jan har haft 
samtaler med flere beboere, som næste år bliver berørt af de planlagte omlægninger fra 
krat til trimmet område. Flere vil blive kontaktet, inden deet planlagte arbejde går i gang 
næste efterår. Det er besluttet ikke at foretage større rydninger i foråret af hensyn til evt. 
fuglereder.

Arbejdet deles op i etaper i forhold til foreningens økonomi. Nærmere information på 
næste generalforsamling.

Det lykkedes i tide at få en aftale med en entreprenør til at varetage de grønne områder, 
og samarbejdet har fungeret meget tilfredsstillende.

 Det forventes at der i 2021 plantes flere frugttræer.
 Opstillede affaldsstativer benyttes flittigt og har tilsyneladende en god effekt.

Veje:
 Kommunen har oplyst at der inden for de næste 5 år udskiftes belysning på 

stikvejene.
 Alle, der har mulighed for det, opfordres fortsat til at indberette vejenes dårlige 

tilstand til kommunen via dette link:
https://hjoerring.dk/borger/teknik-miljoe/vej-og-trafik/veje/

Økonomi:
 Udvikling som budgetteret. 
 Regnskab for 2020 og budget for både 2021 og 2022 fremlægges ved næste 

generalforsamling, der er planlagt til den 17/03-2021.

Næste møde:
Den 19/01-2021 hos Tom.
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